

Tirsdag d. 2.11.21.

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 2. november hos Kristjan

Deltagere: Niels Christian, Ole, Navina, Kristjan, Rasmus. Afbud fra Rikke og Lars.

1) Konstituering af bestyrelse og velkommen til Lars

Lars kunne ikke deltage da han var ude at rejse. Vi byder Lars velkommen på næste møde. Sekretærposten gik enstemmigt til Navina.

2) Nyligst afholdt ekstraordinær GF

Referatet er modtaget og lagt på hjemmesiden. www.bygaardensvejlaug.dk
En arbejdsgruppe skal etableres vedr. trafikplan og løsninger, men vi har ikke hørt fra de 4 personer.

3) Emner fra Ordinær GF

- HOFOR – klimasikring: Vi skal give HOFOR besked vedr. deltagelse. **Ole** kontakter HOFOR.
- Arbejdsgruppe: Trafikplan: Ole, Kristjan og Rasmus tager et separat møde, Rasmus indkalder. Vi skal kontakte de personer fra X-GF.
- Informationspakke: Vi skal klæde de pågældende deltagere på med information om tidligere forslag, skitser, etc. **Ole** vil lave en info-pakke. Vi tager et internt møde først.
- **Ole** bestiller hhv. reparation af belægning på bump (Bratskovvej tæt på Jernbane Alle).
- **Ole** undersøger om vi kan montere striber, trekanter, hjåttænder som påtænkt, tilladelse skal have inden opgaven igangsættes (fx hjåttænder).

Evalueriing af ordinær GF: Det bliver for teknisk og kompliceret, det skal præsenteres meget bedre, vi skulle have holdt et formøde med Dirigenten M. Berner, forslag om trafikregulering to fokus væk fra vores præsentation, bestyrelsen var ikke enig med sig selv.

4) Opfølgning på hængepartier fra TDC / Gigabit (Niels Chr.)

Vi hører intet fra GigaBit vedr. udbedring af 2 opkørsler. **Niels Christian** har rykket flere gange. Har ikke fået talt med Tonny fra Kbh K. Hvad gør vi? Kontakt til Tonny.

5) Kloakproblem på Herlufsholmvej 3 (Rasmus)

Billede fremsendt til alle.

Rasmus vil undersøge hvordan man kan klage til kommunen.

6) Opgaver der er planlagt, men ikke udført endnu.

Ole gav en status. Kris (entreprenør) har ikke rykket som aftalt i ferien, sygdom, men nu sker der noget og de er i gang med rep af vej. Der er mange små opgaver.
Ole fik tlf. nr. på TM Enterprise fra Kristjan.

7) Chikaner og vejregulering i vejlaug

Se arbejdsgruppe under pkt. 2 og 3.

8) Forslag om gave / indmeldelse / tilbud til Herluftsholmvej 15 - ikke medlem

Forslag frafaldes. Vi skal ikke give nr. 15 gave, de er ikke indmeldt.

Rasmus tilbyder at skrive et info-brev til de tre der IKKE er indmeldt i vejlauget.

9) Google opråb (Rasmus)

Vi fik alle lavet nogle fejl-indberetninger på Google Maps.

10) Regnskab / budget (Ole)

Ole gennemgik budget og forbrug i det uddelte regnskab.

Vi har været ramt af COVID og vores leverandører er bagefter med arbejdet, så der er god luft i budgettet.

Der er sket en fejl i opkrævningen, den rettes ved næste opkrævning i maj 22.

Generalforsamling er d. 1/3-2022, Niels Christian får dato bekræftet.

11) Nyt møde. Dato og sted

Hos Navina, 7. december, 2021. 19:30-22:00

12) Evt.

Oprettelser af fliser på Herlufsholmvej

Vi blev enige om at bestille en opretning af fliser /delvis ny / på strækningen:

- Herlufsholmvej 8 (skel) og mod hjørnet af Bratskovvej
- Bratskovvej til stort træ på Herlufsholmvej 4
- Herlufsholmvej 5

Julemiddag: Vi aftalte d. 18. november men vi har ikke helt sikre.

Doodle er udsendt af Rasmus 4.nov. på mail.